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Απαντήσεις για ΒΟΑΚ, αεροδρόμιο Καστελίου και
«Ν. Καζαντζάκης» ζητά ο Χ. Μαμουλάκης από τον
Χρ. Σταϊκούρα

2024/10/15 14:14 στην κατηγορία ΑΕΡΟΠΟΡΙΚΑ

Ο Χάρης Μαμουλάκης ζητάει απαντήσεις από τον Υπουργό Υποδομών & Μεταφορών
για τον ΒΟΑΚ, το αεροδρόμιο Καστελίου, την αξιοποίηση του «Νίκος Καζαντζάκης»
και τις χρηματοδοτήσεις έργων της Κρήτης, όπως αναφέρεται σε σχετική
ανακοίνωση.

Η ανακοίνωση του Χάρη Μαμουλάκη
Τέσσερα συν ένα κομβικά ερωτήματα θέτει ο Τομεάρχης Οικονομικών & Ανάπτυξης
Κ.Ο. ΣΥΡΙΖΑ Προοδευτική Συμμαχία, Βουλευτής Ηρακλείου Χάρης Μαμουλάκης στον
Υπουργό Υποδομών & Μεταφορών Χρήστο Σταϊκούρα, ενόψει της επίσκεψης του
τελευταίου στο Ηράκλειο.

Ειδικότερα, από την Αθήνα όπου βρίσκεται λόγω ανελαστικών Κοινοβουλευτικών
υποχρεώσεων, ο Χάρης Μαμουλάκης επισημαίνει με δήλωσή του: «Με την
στασιμότητα που παρατηρείται σε όλα τα σημαντικά έργα στον τόπο μας με ευθύνη
της Κυβέρνησης της ΝΔ, η επίσκεψη του Υπουργού Υποδομών & Μεταφορών στο
Ηράκλειο περιμένουμε να δώσει ξεκάθαρες απαντήσεις:

Πρώτον, για τον ΒΟΑΚ. Που όπως μας έλεγε ο Πρωθυπουργός με τον τέως Υπουργό
Υποδομών & Μεταφορών Κώστα Καραμανλή από τα Χανιά τον Μάιο του 2021, θα είχε
σε εξέλιξη εργοτάξια το 2022 και θα ήταν σε πλήρη ανάπτυξη από τις αρχές του
2024. Αλλά μέχρι και σήμερα, παραμένει βαλτωμένο, με πολλές εκκρεμότητες και τον
κίνδυνο απώλειας χρηματοδοτήσεων να είναι κάτι περισσότερο από ορατός.

Δεύτερον, για τον σχεδιασμό αξιοποίησης του αεροδρομίου Ηρακλείου «Νίκος
Καζαντζάκης» και την θέση της τοπικής κοινωνίας και του Δήμου Ηρακλείου, που
είναι και συνδικαιούχως της έκτασης, σε αυτόν τον σχεδιασμό.

Τρίτον, για το αεροδρόμιο Καστελίου και το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης, που
ολοένα και απομακρύνεται αλλά και για τα πολλές δεκάδες εκατομμύρια ευρώ που επί
προσθέτως δίνονται στην ανάδοχο εταιρεία από το κρατικό ταμείο. Τελευταίο
παράδειγμα, αυτό για την οδική σύνδεση του αεροδρομίου με τον ΒΟΑΚ, με πρόσθετη



κρατική δαπάνη 90.000.000 ευρώ.

Τέταρτον, για το πότε θα προχωρήσουν οι χρηματοδοτήσεις αναγκαίων έργων μέσω
του Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων, τις οποίες περιμένουν εναγωνίως η
Περιφέρεια και οι Δήμοι Κρήτης. Χρηματοδοτήσεις απαραίτητες για την πρόοδο μιας
σειράς κομβικών έργων υποδομών και ανάπτυξης.

Και, πέμπτον, για το αν ισχύουν οι πληροφορίες των τελευταίων ημερών για την
παραχώρηση και την, επί της ουσίας, ιδιωτικοποίηση και του αεροδρομίου Ηρακλείου
«Νίκος Καζαντζάκης» για τα τελευταία χρόνια λειτουργίας του.

Για όλα τα παραπάνω, περιμένουμε εξηγήσεις από τον κ. Υπουργό. Και ελπίζουμε να
είναι ξεκάθαρες.».


